



**Disclosure of Material Information**

**الإفصاح عن معلومات جوهرية**

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Gulf Hotels Group .B.S.C would like to  
announce the following material information:

تعلن مجموعة فنادق الخليج ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات

جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	3 February 2026	التاريخ
Company Name	Gulf Hotels Group BSC مجموعة فنادق الخليج ش.م.ب.	اسم الشركة
Trading Code	GHG	رمز التداول
Subject	Gulf Hotels Group Expands Hospitality Portfolio with Launch of Gulf Catering W.L.L. مجموعة فنادق الخليج توسيع محفظتها في قطاع الضيافة بإطلاق شركة الخليج للضيافة ذ.م.م.	الموضوع
Material Information	<p>Gulf Hotels Group B.S.C. is pleased to announce the incorporation and launch of Gulf Catering W.L.L. in the Kingdom of Bahrain, a dedicated hospitality and catering services company designed to deliver structured, scalable food and service solutions across institutional, corporate and event-driven environments. Gulf Catering will provide catering and hospitality services to schools, universities, hospitals, corporate offices, industrial facilities, and large-scale events, in addition to serving individuals and private functions.</p> <p>This initiative forms part of Gulf Hotels Group's ongoing strategy to diversify its business portfolio and expand its offerings.</p> <p><i>For more information, please refer to the attached press release.</i></p> <p>تعلن مجموعة فنادق الخليج ش.م.ب. عن تأسيس وإطلاق شركة الخليج للضيافة ذ.م.م. في مملكة البحرين، بصفتها شركة متخصصة في خدمات الضيافة والتموين، لتقديم حلول غذائية وخدمات ضيافة منظمة وقابلة للتوسيع لخدمة القطاعات المؤسسية وقطاع الشركات والفعاليات. م الشركة خدمات التموين والضيافة للمدارس والجامعات والمستشفيات ومكاتب الشركات والمنشآت الصناعية والفعاليات الكبرى، إلى جانب خدمة الأفراد والمناسبات الخاصة.</p>	المعلومات الجوهرية



	<p>وتأتي هذه المبادرة ضمن استراتيجية مجموعة فنادق الخليج الرامية إلى تنويع محفظة أعمالها وتوسيع خدماتها.</p> <p>للمزيد من المعلومات، يرجى الرجوع إلى الخبر الصحفي المرفق.</p>	
--	---	--

<b>Impact on Financial Position</b>	Gulf Hotels Group expects the launch of Gulf Catering W.L.L. to support the Group's financial performance.  توقع مجموعة فنادق الخليج أن يُسهم إطلاق شركة الخليج للضيافة ذ.م.م. في دعم الأداء المالي للمجموعة.	<b>الأثر على المركز المالي</b>
<b>Previous relevant disclosures (if any)</b>	N/A	<b>إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)</b>

<b>Name</b>	<b>Reem Alrayes</b>	<b>الاسم</b>
<b>Title</b>	<b>Legal Counsel, Compliance &amp; Board Secretary</b>	<b>المسمني الوظيفي</b>
<b>Company Seal</b>	<b>ختم الشركة</b>	<b>التوقيع</b>





**FOR IMMEDIATE RELEASE**

## **Gulf Hotels Group Expands Hospitality Portfolio with Launch of Gulf Catering**

New catering arm expands the Group's services into institutional, corporate and large-scale events

**Manama, Kingdom of Bahrain – 2 February 2026:** Gulf Hotels Group (GHG), Bahrain's leading hospitality group, has announced the launch of Gulf Catering, a dedicated hospitality and catering services company designed to deliver structured, scalable food and service solutions across institutional, corporate, and event-driven environments.

The launch marks a significant development in the Group's evolution, translating more than five decades of experience in premium hospitality and restaurant operations into a fully integrated catering and hospitality platform. Over the years, Gulf Hotels Group has built a strong reputation for service excellence and food quality among individual and corporate consumers. With Gulf Catering, the Group is extending that trusted standard to a wider range of sectors through a clearly defined operating model and disciplined service framework.

Gulf Catering will provide catering and hospitality services to schools, universities, hospitals, corporate offices, industrial facilities, and large-scale events, in addition to serving individuals and private functions. The company operates under unified quality standards and structured processes designed to ensure consistency, safety, and reliability across all points of service, while preserving the creativity, experience quality, and diverse culinary offering—spanning both local and international cuisine—that define Gulf Hotels Group's brands.

Central to Gulf Catering's operations is a newly developed Central Kitchen, purpose-built to support high-volume, multi-site delivery. Designed as an advanced production hub aligned with leading international catering operations, the facility operates under strict quality control and food safety standards and is equipped to support complex, large-scale service requirements.

A key component of the Central Kitchen is a dedicated Research & Development (R&D) kitchen, reflecting global best practice in large-scale catering and hospitality operations. The R&D kitchen enables structured menu development, testing, and refinement, supporting innovation, standardisation, and localisation of offerings in line with sector-specific needs. This approach mirrors established models used by major catering platforms internationally, where continuous product development and operational testing are integral to maintaining quality at scale.

The Central Kitchen has been developed with a forward-looking operational vision, incorporating modern service models, including cloud kitchen capabilities. This allows Gulf Catering to deliver consistent service



across multiple locations with speed, efficiency, and operational discipline, while remaining flexible to evolving market requirements.

Commenting on the launch, **Ahmed Janahi, Group Chief Executive Officer of Gulf Hotels Group**, said: "The launch of Gulf Catering represents a carefully considered step within a new vision for Gulf Hotels Group. Through this platform, we are translating more than five decades of experience in delivering premium food and hospitality into an integrated operating model that can function at scale and with higher operational efficiency. This initiative supports our strategy to diversify the Group's business portfolio, strengthen our position in the hospitality sector, and deliver integrated solutions to institutions, corporates, and large-scale events."

**Raed Mayoof, General Manager of Gulf Catering**, added: "Gulf Catering has been developed around an integrated operating model that prioritises food quality, safety, and service consistency across all operating locations. Supported by the Central Kitchen and a dedicated R&D capability, we are able to develop, test, and deliver menus that meet the operational and cultural needs of different sectors, while maintaining the service and food standards long associated with Gulf Hotels Group."

The launch of Gulf Catering reinforces Gulf Hotels Group's commitment to developing structured, future-ready operating models within the hospitality sector—models capable of meeting complex, multi-sector requirements while maintaining consistent quality, governance, and service delivery.

**-Ends-**

**For more information, contact:**

Noor Alhayki  
Head of Corporate Communications and Marketing  
Gulf Hotels Group  
Tel: (+973) 17746333  
Mobile: (+973) 37911777  
[Noor.alhayki@gulfhotelsgroup.com](mailto:Noor.alhayki@gulfhotelsgroup.com)  
[www.gulfhotelsgroup.com](http://www.gulfhotelsgroup.com)

**About Gulf Hotels Group**

Gulf Hotels Group B.S.C. is a public limited liability company quoted on the Bahrain Stock Exchange incorporated in 1967, under the name of Bahrain Hotels Company. The Group is chaired by Mr. Fawzi Kanoo and is led by a Board of distinguished, well-established, and influential businessmen. The vision of the then Bahrain Hotels Company was to provide a standard of hospitality unrivalled on the Island, which was duly delivered with the opening of Bahrain's first 5-star property, the Gulf Hotel. 59 years later, this philosophy remains the same although the Group has continually expanded and upgraded its services to meet the modern-day demands.

**About Gulf Catering**



Gulf Catering W.L.L. is the contract catering and food production arm of Gulf Hotels Group, delivering high-quality, safe, and efficient catering solutions across corporate, healthcare, education, retail, and events sectors. Operating from a modern Central Kitchen and guided by a hospitality-led service approach, the company combines operational discipline with culinary expertise to deliver consistent, scalable solutions that enhance everyday dining experiences.

## خبر صحفي للنشر

# مجموعة فنادق الخليج تدشن شركة ضيافة متكاملة برأية جديدة تخدم قطاعات متعددة في مملكة البحرين

الخليج للضيافة (Gulf Catering) تعمد نموذجاً تشغيلياً واسع النطاق لخدمات الضيافة والأغذية

المنامة، مملكة البحرين - 2 فبراير 2026: أعلنت مجموعة فنادق الخليج (GHG)، الرائدة في قطاع الضيافة في مملكة البحرين، عن إطلاق شركة الخليج للضيافة (Gulf Catering)، الذراع المتخصصة في خدمات التموين، في خطوة استراتيجية تدرج ضمن خطط توسيع المجموعة وتعزيز حضورها في هذا القطاع. ويأتي إطلاق الشركة استناداً إلى خبرة تمتد لأكثر من خمسة عقود في إدارة المطاعم وتقديم خدمات الضيافة الراقية، حيث ارتبط اسم المجموعة على مدى سنوات بثقة الأفراد والمؤسسات في تقديم خدمات بمعايير ذات جودة عالية. واليوم، توسيع المجموعة نطاق هذه الخبرة لتشمل قطاعات جديدة مثل المدارس، والجامعات، والمستشفيات، والشركات، إلى جانب الأفراد والمناسبات والفعاليات الكبرى، مع الحفاظ على روح الإبداع وجودة التجربة وتنوع الأطباق المحلية والعالمية التي تميز علامات مجموعة فنادق الخليج.

ويشكل المطبخ المركزي الجديد، الذي تم إنشاؤه خصيصاً لدعم هذا التوجه، حجر الأساس في انطلاقة شركة الخليج للضيافة. ويعُد مركز إنتاج متطوراً صُمم لتقديم خدمات متنوعة، مع الالتزام الصارم بمعايير الجودة ضمن أنظمة مخصصة، إلى جانب مطبخ لتطوير منتجات جديدة؛ بما يتيح الابتكار في قوائم الطعام، وتوحيد المعايير، والقدرة على التوسيع المنظم لتلبية احتياجات العملاء المختلفة. كما تم تطويره برأية مستقبلية تدعم نماذج التشغيل الحديثة، بما في ذلك المطابخ السحابية، الأمر الذي يعزّز قدرة الشركة على تقديم الخدمة بمستوى عالٍ ومتّسق عبر مواقع متعددة، وبكفاءة وسرعة في التنفيذ.

وقال أحمد جناحي، الرئيس التنفيذي للمجموعة: "يأتي إطلاق شركة الخليج للضيافة بخطى مدرورة ضمن رؤية جديدة لمجموعة فنادق الخليج، ننقل من خلالها خبراتنا الممتدة لأكثر من خمسة عقود في تقديم أرقى أنواع الطعام إلى نموذج ضيافة متكامل يُعد الأول من نوعه في المملكة، ويدار على نطاق أوسع وبكفاءة تشغيلية أعلى. ويأتي ذلك في إطار استراتيجية واضحة لتتوسيع محفظة أعمال المجموعة وتعزيز حضورها في قطاع الضيافة، إلى جانب تقديم خدمات متكاملة للأفراد والشركات والمناسبات والفعاليات الكبرى".

وقال رائد معيوف، المدير العام لشركة الخليج للضيافة: "تعتمد انطلاقة شركة الخليج للضيافة على نموذج تشغيلي متكامل يضمن جودة الطعام وسلامته عبر مختلف مواقع التشغيل. ومن خلال المطبخ المركزي وبنية تشغيلية واضحة، نقدم حلول ضيافة مرنة تلبي متطلبات المؤسسات والأفراد مع الحفاظ على مستوى الخدمة والطعام الذي عُرفت به مجموعة فنادق الخليج".

ويأتي إطلاق الشركة ليؤكد التزام مجموعة فنادق الخليج بتطوير نماذج تشغيلية متقدمة في قطاع الضيافة، قادر على تلبية متطلبات القطاعات المختلفة بكفاءة وانضباط تشغيلي، مع الحفاظ على الجودة والتجربة التي ارتبط بها

اسم المجموعة على مدى عقود. ومن خلال هذا الإطلاق، تعزز المجموعة موقعها في تقديم حلول ضيافة وتموين متكاملة، تستند إلى الخبرة، والبنية التشغيلية الحديثة، والقدرة على التوسيع المنظم.

وتمثل الشركة إضافة نوعية تساهم في تطوير خدمات الضيافة المؤسسية في المملكة، من خلال تقديم حلول تشغيلية متكاملة تجمع بين الجودة، والانضباط التشغيلي، والقدرة على تلبية احتياجات القطاعات المختلفة.

-انتهى-

للمزيد من المعلومات التواصل مع:

نور الحايكي  
مدير قسم الاتصالات المؤسسية والتسويق  
مجموعة فنادق الخليج (GHG)  
هاتف: (+973) 17746333  
(+973) 37911777

[Noor.alhayki@gulfhotelsgroup.com](mailto:Noor.alhayki@gulfhotelsgroup.com)  
[www.gulfhotelsgroup.com](http://www.gulfhotelsgroup.com)

### نبذة عن مجموعة فنادق الخليج

مجموعة فنادق الخليج (ش.م.ب) هي شركة عامة ذات مسؤولية محدودة مدرجة في بورصة البحرين تأسست عام 1967، تحت مسمى شركة فنادق البحرين. ويترأس السيد فوزي كانو مجلس إدارة المجموعة بالإضافة إلى نخبة لامعة من رجال أعمال بارزین لهم وزنهم وتأثيرهم في المنطقة. ونصبت المجموعة لنفسها منذ تأسيسها رؤية واضحة وهي توفير مستوى من الضيافة لا مثيل له في البحرين والتي تم تحقيقها رسمياً مع افتتاح أول فندق خمس نجوم في البحرين وهو فندق الخليج. وبعد مرور خمس وتسعون عاماً، لازالت هذه الرؤية نصب عين المجموعة في حين أن فندق الخليج مستمر في مواكبة التطورات التي ظهرت على قطاع الفندقة والضيافة واستمراره في عمليات التوسيع والتطوير إقليمياً وعالمياً.

### نبذة عن شركة الخليج للضيافة

تُعد شركة الخليج للضيافة (Gulf Catering) الذراع المتخصص لمجموعة فنادق الخليج في مجال خدمات التموين والضيافة. وتعمل الشركة من خلال مطبخ مركزي حديث وبنية تشغيلية منظمة تضمن جودة الطعام وسلامة الغذاء وتناسق مستوى الخدمة عبر مختلف مواقع التشغيل. وتقدم الشركة حلول ضيافة وتموين مخصصة للمدارس والجامعات، والمستشفيات، والشركات، إلى جانب خدمات الأفراد والمناسبات والفعاليات الكبرى، وذلك وفق معايير تشغيل واضحة ونهج مهني يعكس التزام مجموعة فنادق الخليج بالجودة والانضباط التشغيلي.